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Tågstopp
I september 2016 lämnade Vänsterpartiet en motion om att utveckla Brålanda. Vi
ville att kommunen skulle vidta åtgärder för att ligga “steget före” och visa samtliga
inblandade, däribland Västra Götalandsregionen, att Vänersborgs kommun
satsade på Brålanda. Det satte fart på kommunen. Och nu vet vi, tågen ska snart
stanna i Brålanda.

Kommunen har upptäckt Brålanda
Kommunen arbetar med en fördjupad översiktsplan för Brålanda. Den utgår i allt
väsentligt från Brålandas önskningar och behov. Kommunen planerar för
tågstationen, parkeringar, gång- och cykelvägar, en ringled, utbyggd 45:a, planfria
korsningar vid järnvägen och 45:an, nya bostads- och industriområden osv.

Landsbygdsutvecklare
Brålanda och landsbygden är viktig för hela kommunens utveckling och
attraktionskraft. Men det räcker inte med löften och förhoppningar. Det måste
finnas någon som är ansvarig för landsbygdsfrågor i kommunen. Någon som
fungerar som en kommunikationslänk mellan företagare, invånare, föreningar och
kommunen. Någon som är ansvarig för samordningen mellan de kommunala
förvaltningarna.
Vänsterpartiet har motionerat om att inrätta en tjänst som landsbygdsutvecklare.

Sikhall - en pärla
I maj 2015 beslutade en enhällig byggnadsnämnd att upprätta en detaljplan för
Sikhallsviken. Detaljplanen har försenats och den är fortfarande inte klar. Det är
skandal. Kommunen måste komma till skott och gå Sikhallsborna till mötes.
Sikhall måste utvecklas.


